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11. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2013 m. vasario 28 d. tarybos sprendimo Nr. T-55 
„Dėl daugiabučių namų energinio efektyvumo didinimo programos rengimo“ pakeitimo. 

12. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės keliuose iki 2030 metų numatomų įrengti viešųjų 
elektromobilių įkrovimo prieigų plano patvirtinimo. 

13. Dėl Švenčionių rajono energinio efektyvumo didinimo daugiabučiuose namuose 
programos ir Švenčionių rajono Švenčionių, Švenčionėlių ir Pabradės miestų daugiabučių kvartalų 
energinio efektyvumo didinimo programos įgyvendinimo.  

14. Dėl lėšų, skirtų Švenčionių rajono savivaldybei 2022 metų išlaidoms, susijusioms su 
mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo 
programas, personalo optimizavimu ir atnaujinimu, apmokėti, paskirstymo tvarkos aprašo 
patvirtinimo.  

15. Dėl Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo.  

16. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T98 
„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

17. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugpjūčio 29 d. sprendimo Nr. 
T167 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos sudarymo“ 
pripažinimo netekusiu galios.  

18. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimo T-133 
„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ 
pripažinimo netekusiu galios.  

19. Dėl Lietuvos Respublikos 2022 metų valstybės biudžeto lėšų, skirtų Švenčionių rajono 
savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo stiprinimo iniciatyvoms skatinti, paskirstymo 
tvarkos aprašo patvirtinimo. 

20. Dėl įgaliojimų suteikimo rajono savivaldybės administracijos direktoriui. 
21. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 27 d. sprendimo Nr. T-

179 „Dėl studijų programų, kurias studijuojantys studentai gali pretenduoti gauti tikslinę stipendiją 
ar pretenduoti į mokesčio už studijas išlaidų apmokėjimą, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

22. Dėl kultūros projektų finansavimo Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto lėšomis 
tvarkos aprašo patvirtinimo. 

23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 
„Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

24. Dėl savivaldybės būsto nuomos ne socialinio būsto nuomos sąlygomis. 
25. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T-

155 „Dėl fiksuoto pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2022 metais 
vykdomai veiklai, nustatymo“ pakeitimo. 

26. Dėl fiksuoto pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2023 
metais vykdomai veiklai, nustatymo.  

27. Dėl sutikimo perimti valstybės nekilnojamąjį turtą Švenčionių rajono savivaldybės 
nuosavybėn. 

28. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2023 metams nustatymo. 
29. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB „Vilniaus 

vandenys“. 
30. Dėl UAB „Vilniaus vandenys“ perskaičiuotų geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų 

tvarkymo paslaugų bazinių kainų nustatymo. 
31. Dėl tarnybinio buto nuomos sutarties nutraukimo šalių susitarimu. 
32. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto 

valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2021 metais ataskaitai. 
33. Dėl valstybinės žemės sklypo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise Švenčionių rajono savivaldybei. 



3 
 

Taip pat į darbotvarkę siūloma įtraukti 5 papildomus klausimus: 
1. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų 

tvarkymo investicijų. 
2. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir UAB „Pabradės komunalinis 

ūkis“ įstatinio kapitalo didinimo. 
3. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir viešosios įstaigos Švenčionių 

rajono ligoninė dalininko įnašo didinimo. 
4. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir UAB „Švenčionių švara“ 

įstatinio kapitalo didinimo. 
5. Dėl pritarimo projekto „Švenčionėlių miesto prekyvietės atgaivinimas ir pritaikymas 

viešam naudojimui“ įgyvendinimui. 
Taip pat siūloma 30-tą darbotvarkės klausimą „Dėl UAB „Vilniaus vandenys“ 

perskaičiuotų geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugų bazinių kainų nustatymo“ 
svarstyti darbotvarkės pradžioje. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės su papildomais klausimais ir 

pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 
Rimantas Klipčius paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Informaciją pateikiantiems siūloma skirti iki 5 minučių, bus užduodami tik klausimai. 
Sprendimo projektus pristatantiems skirti iki 2 minučių, sprendimo projektus  

pristatantiems bus užduodami klausimai, siūloma pateikti po 2  klausimus nuo daugumos  ir 
mažumos. Pasisakantiems skirti iki 1 min., frakcijos vardu – iki 1,5 min., prieš pasisakymą 
informuojant, kad bus kalbama frakcijos vardu. Svarstomu klausimu tarybos narys gali kalbėti tik 
vieną kartą. Jeigu klausimams lieka laiko, jų skaičius gali būti neribojamas. 

 Pirmąją pertrauką siūloma skelbti po 1,5 val. darbo, paskesnes pertraukas taip pat po 1,5 
val. darbo.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ –19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl UAB „Vilniaus vandenys“ perskaičiuotų geriamojo vandens 

tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugų bazinių kainų nustatymo.  
Pranešėjas Simonas Klimavičius, UAB „Vilniaus vandenys“ finansų tarnybos direktorius. 
Trumpai pristato sprendimo projektą, kuriuo siūloma nustatyti „Vilniaus vandenys“ 

perskaičiuotas geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugų bazines kainas. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto.  
BALSAVO: UŽ – 3, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 16.  
NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimo.  
 
2. SVARSTYTA. Dėl teisės atlikti Centrinės perkančiosios organizacijos funkcijas 

Švenčionių rajono savivaldybės administracijai suteikimo. 
Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 

metrikacijos skyriaus vedėjas.  
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Sprendimo projektu siūloma pavesti Švenčionių rajono savivaldybės administracijai, kaip 
centrinei perkančiai organizacijai, teikti centralizuotos pirkimo veikos paslaugas savivaldybės 
biudžetinėms ir viešosioms įstaigoms įsigijimui prekių ar paslaugų, kai sutarties vertė viršija 15 000 
Eur be pridėtinės vertės mokesčio. Sprendimo projektas parengtas remiantis Viešųjų pirkimų 
įstatymo pakeitimu, pagal kurį nuo kitų metų sausio 1 d. savivaldybės įstaigos turės atlikti pirkimus 
per „CPO“.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

3. SVARSTYTA. Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo. 
Pranešėja Laimutė Kuksienė, savivaldybės administracijos Teritorijų planavimo ir 

architektūros skyriaus vedėja. 
Teikiamas sprendimo projektas dėl pavadinimo gatvėms suteikimo. Siūloma suteikti dviem 

gatvėms, esančioms Laužėnų kaime, vienai – Ąžuolo pavadinimą, kitai – Liepų. Taip pat siūloma  
Daumilų kaime esančiai gatvei suteikti Pamiškės pavadinimą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
4. SVARSTYTA.  Dėl rajono savivaldybės administracijos direktoriaus darbo 

užmokesčio nustatymo. 
Pranešėja Jadvyga Samuilevičienė, savivaldybės administracijos Bendrojo skyriaus vedėja. 
Sprendimo projektu siūloma nustatyti Švenčionių rajono savivaldybės administracijos 

direktorei Jovitai Rudėnienei pareiginės algos koeficientą 17,5, ankstesnis koeficientas buvo 16,5. 
  
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
5. SVARSTYTA. Dėl rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo 

darbo užmokesčio nustatymo. 
Pranešėja Jadvyga Samuilevičienė, savivaldybės administracijos Bendrojo skyriaus vedėja. 
Sprendimo projektu siūloma Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotojui Andriui Šarėjui pareiginės algos koeficientą padidinti vienu baziniu dydžiu. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Raja Krupenina. Kas lėmė koeficiento vieneto pakėlimą? 
Jadvyga Samuilevičienė. Šiuos sprendimo projektus iniciavo savivaldybės meras. Dėl 

infliacijos buvo nuspręsta padidinti algas. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

6. SVARSTYTA.  Dėl  Švenčionių rajono  savivaldybės biudžetinių ir viešųjų sveikatos 
priežiūros įstaigų vadovų konkursų organizavimo nuostatų patvirtinimo. 

Pranešėja Jadvyga Samuilevičienė, savivaldybės administracijos Bendrojo skyriaus vedėja. 
Šiuo sprendimo projektu siūloma patvirtinti tvarką, kuria būtų vadovaujamasi, kuomet būtų 

skelbiami ir vykdomi konkursai į Švenčionių rajono sveikatos priežiūros įstaigas.   
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto.  
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.   
 
7. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 

sprendimo Nr. T-11 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 
programos 2022 metų priemonių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja.  
Teikiamas sprendimo projektas, kurio tikslas yra pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės 

aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2022 metų priemonių sąrašą. Pasikeitus 
įstatymams buvo surinkta 36 000 Eur daugiau negu planuota mokesčių, už teršalų išmetimą į 
aplinką, todėl šiuo sprendimo projektu buvo padidintos lėšos kai kurioms programos priemonėms 
bei įtrauktos naujos priemonės į programos priemonių sąrašą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais. 
 

8. SVARSTYTA. Dėl valstybinės žemės nuomos mokesčio tarifų 2022 metams 
nustatymo. 

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio klausimo svarstymo reikia balsuoti iš esmės.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl klausimo svarstymo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėja Rasa Čibirienė. Sprendimo projekto tikslas – nustatyti nuomos mokesčio už 

valstybinę žemę, išnuomotą ne aukciono būdu, tarifus 2022 metams. Yra nustatoma žemės ūkio 
paskirties žemės sklypams 3 proc., kitos paskirties žemės gyvenamųjų teritorijų sklypams – 2 proc., 
pramonės – 3 proc., komercinės paskirties – 3 proc., apleistai nuomojamai žemei – 4 proc. tarifas. 
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Taip pat siūloma atleisti nuo mokesčio Valstybinės žemės nuomininkus, kurių mokestis neviršija 2 
eurų.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
Vida Rastenienė. Kiek yra užfiksuota būtent apleistos žemės mūsų rajone? 
Rasa Čibirienė. Mes tokios statistikos neturime, bet dabar buvo paviešinta, kad apleistos 

žemės yra nemažai. Regia yra paskelbti duomenys.  
Vida Rastenienė. Kaip skiriasi pernai metų ir šių metų mokesčiai? Ar nebuvo svarstomas 

klausimas dėl mokesčių sumažinimo? 
Rasa Čibirienė. Tarifas yra paliktas toks pat kaip ir pernai metais. Mokesčiai truputį didės, 

nes didėja žemės vertė. Po nedaug. Bet svarstymo mažinti nebuvo. 
Antonij Jundo. Kas pateikia Registrui duomenis apie apleistas žemes? 
Rasa Čibirienė. Duomenis renka Valstybės žemės fondas, taip pat iš ortofoto surenka 

informaciją, Nacionalinė žemės tarnyba renka informaciją.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl neapmokestinamųjų žemės sklypo dydžių 2022 metais nustatymo. 
Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio klausimo svarstymo reikia balsuoti iš esmės.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl klausimo svarstymo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėja Rasa Čibirienė. Pristatytas sprendimo projektas nustatyti 2022 metais 

neapmokestinamuosius žemės sklypo dydžius: 0,05 ha miesto ir 1,0 ha kaimo vietovėse fiziniams 
asmenims, kurių šeimose apmokestinamojo laikotarpio pradžioje nėra darbingų asmenų. Fiziniams 
asmenims, kuriems nustatytas 0–40 procentų darbingumo lygis, fiziniams asmenims, kuriems 
sukako senatvės pensijos amžius, taip pat nepilnamečiams vaikams ir fiziniams asmenims, 
gaunantiems išankstinę senatvės pensiją. Asmenys, gaunantys išankstinę senatvės pensiją, Vilniaus 
apskrities valstybinės mokesčių inspekcijos Švenčionių poskyriui turi pateikti prašymą dėl 
lengvatos taikymo, išankstinės senatvės pensijos pažymėjimo kopiją ir pažymą iš seniūnijos apie 
šeimos sudėtį. Ir daugiavaikėms šeimoms, auginančioms tris ir daugiau vaikų iki 18 metų ir 
vyresnius, besimokančius dieninėse bendrojo ugdymo mokyklose, pagrindinio profesinio mokymo 
įstaigų, kolegijų ar aukštųjų mokyklų dieniniuose skyriuose, bet ne ilgiau kaip iki jiems sukanka 24 
metai. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
Antonij Jundo. Ar yra piktybinių mokėtojų, kurie nemoka Valstybės žemės mokesčio? 
Rasa Čibirienė. Yra, jie yra pavieniai. Dažniausiai tai būna ne Lietuvoje gyvenantys 

žmonės. Iš Lietuvoje gyvenančių nemokančių žmonių mokestis būna paimamas antstolių būdu. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 

10. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2011 m. gruodžio 30 d. 
sprendimo Nr. T-164 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto asignavimų valdytojų“ 
pripažinimo netekusiu galios.  

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
Visi asignavimo valdytojai yra numatyti tarybos patvirtintame savivaldybės biudžete, šis 

sprendimas yra perteklinis, todėl siūloma 2011 m. gruodžio 30 d. sprendimą Nr. T-164 „Dėl 
Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto asignavimų valdytojų“ pripažinti netekusiu galios. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

11. SVARSTYTA. Dėl  Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 
sprendimo Nr. T-34 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio klausimo svarstymo reikia balsuoti iš esmės.  
Rimantas siūlo balsuoti dėl klausimo svarstymo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 
Pranešėja Jolanta Suboč. Komitetuose šis sprendimo projektas buvo pristatytas ir jam buvo 

pritarta. Po komitetų buvo pakeitimų, kurie buvo pristatyti tarybos posėdyje.  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Kodėl keičiamas biudžetas ir išskiriama 30 000 eurų paramos 

Ukrainai, jeigu praeitame posėdyje buvo kalbėta, kad už 10 000 eurų buvo nupirkta atitinkamos 
paramos, o 20 000 eurų buvo pervesta Maisto bankui. Antrą kartą skiriama 30 000 eurų parama? 

Jolanta Suboč. Pirminiame biudžete nebuvo numatyti pinigai, kadangi dar nevyko karas. 
Taryba kovo mėn. pritarė teikti humanitarinę pagalbą, todėl dabar biudžete atsiranda ši eilutė. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams.  
Kalbėjo Konstantas Ramelis, Rimantas Klipčius. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 5. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais. 
 

12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2013 m. vasario 28 d. tarybos 
sprendimo Nr. T-55 „Dėl daugiabučių namų energinio efektyvumo didinimo programos rengimo“ 
pakeitimo. 
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Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
mentorius. 

Atsižvelgiant į daugiabučių gyventojų prašymus dalyvauti modernizavimo, atnaujinimo 
programoje, šie namai nebuvo patvirtinti 2013 m. vasario 28 d. tarybos sprendimu Nr. T-55, 
kadangi nebuvo paskirtas šių namų administratorius. Dabar gyventojai pateikė administratoriui 
prašymą dėl renovacijos ir dėl to tarybai yra teikiamas šis sprendimo projektas.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Antonij Jundo. Kiek dabar pabrango renovacijos darbai ir kiek pabrangs renovacija 

procentais? 
Juozas Urbanavičius. Šiai dienai tiksliai negaliu pasakyti.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

13. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės keliuose iki 2030 metų numatomų 
įrengti viešųjų elektromobilių įkrovimo prieigų plano patvirtinimo. 

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
mentorius. 

Sprendimo projekto tikslas iki 2030 metų įrengti viešųjų elektromobilių įkrovimo prieigų 
planą.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Raimondas Pauliukevičius. Kaip buvo parenkamos vietos stotelės?  
Juozas Urbanavičius. Buvo derinama su ESO atstovais, vyko diskusijos. Buvo 

atsižvelgiama į galimybes, kur stoteles galima prijungti.   
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais.   
 

14. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono energinio efektyvumo didinimo 
daugiabučiuose namuose programos ir Švenčionių rajono Švenčionių, Švenčionėlių ir Pabradės 
miestų daugiabučių kvartalų energinio efektyvumo didinimo programos įgyvendinimo. 

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
mentorius. 

Sprendimo projekto tikslas – apmokėti išlaidas, kurios yra neapmokamos, daugiabučių 
namų administratoriams, kurie yra paskirti vykdyti sprendimo projekte paminėtas dvi programas. 
Yra gautas daugiabučių namų administratorių prašymas.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Administratoriai renovuoja daugiabučių namų kvartalus, bet dauguma 

namų yra nepriduoti. Kodėl sustoja ta procedūra? 
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Juozas Urbanavičius. Nuo praeitų metų liepos mėn. atsirado reikalavimas, kad daugiabučių 
namuose atlikus renovaciją, administratorius pateiktų daugiabučių namų sertifikatus. Sertifikatų 
pirkimo procedūra vyksta gana ilgai. 

Konstantas Ramelis. Gyventojai skundžiasi, kad renovacija atlikta nekokybiškai,  o 
trūkumai nešalinami. Koks yra savivaldybės vaidmuo?  

Juozas Urbanavičius. Dėl kokybės atsakingi yra administratoriai ir savivaldybės 
specialistai. Yra kviečiamos įmonės, kurios atliko darbus ir yra taisomi defektai.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

15. SVARSTYTA. Dėl lėšų, skirtų Švenčionių rajono savivaldybei 2022 metų išlaidoms, 
susijusioms su mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, priešmokyklinio ir bendrojo 
ugdymo programas, personalo optimizavimu ir atnaujinimu, apmokėti,  paskirstymo tvarkos aprašo 
patvirtinimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
 

Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto nori nusišalinti tarybos narė 
Raja Krupenina. 

Raja Krupenina dirba Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje mokytoja.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas. Sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – patvirtinti 

lėšų, skirtų Švenčionių rajono savivaldybei 2022 metų išlaidoms, susijusioms su mokyklų 
mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo programas, 
personalo optimizavimu ir atnaujinimu, apmokėti, paskirstymo tvarkos aprašą, kuris sudarytų teisinį 
pagrindą skaidriam, tikslingam ir teisingam optimizavimo lėšų paskirstymui mokykloms bei 
rezultatyviam ir ekonomiškam jų panaudojimui. Įgyvendinant Aprašą, numatoma panaudoti visas 
savivaldybei 2022 metams skirtas valstybės biudžeto lėšas personalo optimizavimui ir atnaujinimui. 
Priėmus sprendimą bus panaudotos valstybės skirtos biudžeto lėšos išlaidoms, susijusioms su 
savivaldybės mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, priešmokyklinio, bendrojo 
ugdymo programas, mokytojų pasitraukimo išlaidoms visiškai ar iš dalies apmokėti.  

 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 
16. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje didžiausio leistino 

pareigybių skaičiaus nustatymo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
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Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto nori nusišalinti tarybos narė 
Raja Krupenina. 

Raja Krupenina dirba Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje mokytoja. 
  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas. Parengto sprendimo projekto tikslas – nustatyti 

Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje naują didžiausią leistiną pareigybių skaičių, kuris keičiasi 
dėl Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijos Adutiškio skyriaus vidaus struktūros pertvarkos. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimu. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimu. 
 

17. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d. 
sprendimo Nr. T-98 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos 
nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.   

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Pasikeitus Lietuvos Respublikos 2013 m. gruodžio 19 d. nevyriausybinių organizacijų 
plėtros įstatymo Nr.XII-717 2, 5, 6, 7, 8 ir 9 straipsnių pakeitimo 2022 m. sausio 20 d. įstatymo 
Nr.XIV-916 6 straipsnio 4 ir 6 dalims. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono 
savivaldybės nevyriausybinių organizacijų nuostatus. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo raja Krupenina. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.   
 
 
18. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugpjūčio 29 d. 

sprendimo Nr. T-167 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos 
sudarymo“ pripažinimo netekusiu galios.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Atsižvelgiant į Lietuvos Respublikos 2013 m. gruodžio 19 d. nevyriausybinių organizacijų 
plėtros įstatymo Nr.XII-717 6 straipsnio 6 dalį ir Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo 
Vilniaus ir Alytaus apskrityse 2022 m. birželio 2 d. raštą „Dėl nevyriausybinių organizacijų plėtros 
įstatymo įgyvendinimo“, tarybai teikiamas sprendimo projektas „Dėl Švenčionių rajono 
savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimo T-133 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 
bendruomeninių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“.  

Vadovaujantis Lietuvos Respublikos 2018 m. gruodžio 13 d. bendruomeninių organizacijų 
plėtros įstatymo Nr. XIII-1774 8 straipsnio 6 dalimi, buvo atlikta rajono BO apklausa – 91 proc. 
pritarė, kad savivaldybėje veiktų ir bendruomenių interesams atstovautų tik NVO taryba, todėl 
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siūloma pripažinti netekusiu galios tarybos sprendimą, kuriuo patvirtinta Švenčionių rajono 
savivaldybės bendruomeninių organizacijų taryba. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
19. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. 

sprendimo T-133 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos 
nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Vadovaujantis bendruomeninių organizacijų plėtros įstatymo 8 straipsnio 6 dalimi, 
savivaldybės tarybai teikiamas sprendimo projektas „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 
2020 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T-98 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės nevyriausybinių 
organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo“, kuriame numatyta, kad savivaldybės 
nevyriausybinių organizacijų tarybai pavedama atlikti ir savivaldybės bendruomeninių organizacijų 
tarybos funkcijas. Todėl atsižvelgiant į Lietuvos Respublikos 2013 m. gruodžio 19 d. 
nevyriausybinių organizacijų plėtros įstatymo Nr.XII-717 6 straipsnio 6 dalį ir Vyriausybės atstovų 
įstaigos Vyriausybės atstovo Vilniaus ir Alytaus apskrityse 2022 m. birželio 2 d. raštą „Dėl 
nevyriausybinių organizacijų plėtros įstatymo įgyvendinimo“ siūloma pripažinti netekusiu galios 
Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimą Nr. T-133 „Dėl 
Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos  nuostatų patvirtinimo“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
20. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos Respublikos 2022 metų valstybės biudžeto lėšų, skirtų 

Švenčionių rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo stiprinimo iniciatyvoms skatinti, 
paskirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto nori nusišalinti tarybos nariai 

Raja Krupenina ir Rimantas Klipčius. 
 
Raja Krupenina dirba Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje mokytoja.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 5. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
  
Rimanto Klipčiaus mama dirba Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijoje. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rimanto Klipčiaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 7, PRIEŠ – 8, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą nenušalinti. 
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Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Lietuvos 
Respublikos 2022 metų valstybės biudžeto lėšų, skirtų Švenčionių savivaldybės bendrojo ugdymo 
mokyklų tinklo stiprinimo iniciatyvoms skatinti, paskirstymo tvarkos aprašą su pakeitimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Rimas 

Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.   
 
21. SVARSTYTA. Dėl įgaliojimų suteikimo rajono savivaldybės administracijos 

direktoriui.  
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Įgyvendinant šį sprendimą, savivaldybės administracijos direktoriui bus suteikti įgaliojimai 

organizuoti ir užtikrinti, kad skirtos valstybės biudžeto lėšos  būtų naudojamos kalbos mokymui 
suaugusių asmenų, atvykusių į Lietuvos Respubliką iš Ukrainos dėl karinių veiksmų Ukrainoje. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. Basavime nedalyvavo Rimas 

Klipčius ir Raja Krupenina. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.   

 
22. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2018 m. rugsėjo 27 d. 

sprendimo Nr. T-179 „Dėl studijų programų, kurias studijuojantys studentai gali pretenduoti gauti 
tikslinę stipendiją ar pretenduoti į mokesčio už studijas išlaidų apmokėjimą, sąrašo patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Šiuo sprendimo projektu siūloma pritarti Švenčionių r. Pabradės meno mokyklos prašymui 
į finansuojamų studijų sąrašą įtraukti vadybos studijų krypties Švietimo lyderystės programą, kad 
studijuojantys šią programą studentai galėtų pretenduoti gauti tikslinę stipendiją ar pretenduoti į 
mokesčio už studijas išlaidų apmokėjimą. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
23. SVARSTYTA. Dėl kultūros projektų finansavimo Švenčionių rajono savivaldybės 

biudžeto lėšomis tvarkos aprašo patvirtinimo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
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Siūloma pripažinti netekusiu galios Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. 
vasario 27 d. sprendimą Nr. T-31 „Dėl kultūrinės veiklos plėtros ir materialinės bazės stiprinimo 
Švenčionių rajone programos projektų finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir patvirtinti 
Kultūros projektų finansavimo Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto lėšomis naują tvarkos 
aprašą su preambolėje įvardintais pakeitimais. Reglamentuota Kultūros projektų finansavimo 
Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto lėšomis tvarka padės skaidriai ir tinkamai atrinkti 
finansuotinus kultūros projektus. 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. Balsavime 

nedalyvavo Rimas Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.     

 
24. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 

sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto nori nusišalinti tarybos narė 
Raja Krupenina. 

Rajos Krupeninos dukra gyvena socialiniame būste.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ –2, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė. Siūloma pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 

2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip 
savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ 1.2. punktu patvirtintą Savivaldybės 
socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašą, išbraukiant iš jo vieną savivaldybės 
socialinį būstą, kuris bus nuomojamas ne socialinio būsto nuomos sąlygomis savivaldybės 
socialinio būsto nuomininkui, kurio Lietuvos Respublikos gyventojų turto deklaravimo įstatyme 
nustatyta tvarka už kalendorinius 2021 metus deklaruoto turto vertė daugiau kaip 50 procentų 
viršija Lietuvos Respublikos paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti įstatymo nustatytą turto dydį. 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Raja 

Krupenina. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

25. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės būsto nuomos ne socialinio būsto nuomos 
sąlygomis.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 
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Prašoma išnuomoti savivaldybės būstą ne socialinio būsto nuomos sąlygomis nuomininkui 
prieš tai minėtame sprendime. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
26. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 29 d. 

sprendimo Nr. T-155 „Dėl fiksuoto pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 
2022 metais vykdomai veiklai, nustatymo“ pakeitimo.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto nori nusišalinti tarybos narė 

Violeta Grigorjeva. 
Violeta Grigorjeva turi verslo liudijimą ir kitais metais taip pat jį pirks. 
 
 Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Violetos Grigorjevos nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 4. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė. Atsižvelgiant į Švenčionių rajono Verslo plėtros komisijos 

siūlymą nustatyti papildomą lengvatą 2022 metais vykdomai veiklai įsigyjant verslo liudijimus 
užsieniečiams, kuriems suteikiama laikinoji apsauga Lietuvos Respublikoje, ir Ukrainos piliečiams, 
jų šeimos nariams ir asmenims be pilietybės, gyvenantiems Lietuvoje, kurie negali grįžti į Ukrainą 
dėl Rusijos Federacijos karinių veiksmų Ukrainoje, besinaudojantiems beviziu režimu arba 
turintiems galiojančią Šengeno vizą, turintiems nacionalinę vizą arba leidimą gyventi Lietuvoje, 
pateikusiems prašymą išduoti arba pakeisti leidimą laikinai gyventi Lietuvos Respublikoje arba 
pateikusiems prašymą suteikti prieglobstį, turintiems interesų Lietuvoje turinčio užsieniečio kodą 
nustatant, kad jie šiemet galėtų nemokėti už verslo liudijimą. 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Renata 

Grigianecienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.     
 
 
27. SVARSTYTA. Dėl fiksuoto pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo 

liudijimus 2023 metais vykdomai veiklai, nustatymo.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto nori nusišalinti tarybos narė 

Violeta Grogorjeva. 
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Violeta Grigorjeva turi verslo liudijimą ir kitais metais taip pat jį pirks. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Violetos Grigorjevos nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 4. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė. Siūloma pritarti Švenčionių rajono Verslo plėtros komisijos 

siūlymui fiksuoto pajamų mokesčio dydžius, taikomus įsigyjant verslo liudijimus 2023 metais 
vykdomai veiklai, palikti 2022 m. dydžio.  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. 
  
Vida Rasteniėnė. Kokių verslo liudijimų daugiausiai buvo paimta pernai metais? 
Rasa Bliūdžiuvienė. Prekybos, išnešiojamosios prekybos, kirpėjų ir t.t. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Renata 

Grigianecienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais.  
 
28. SVARSTYTA. Dėl sutikimo perimti valstybės nekilnojamąjį turtą Švenčionių rajono 

savivaldybės nuosavybėn. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Prašoma sutikti perimti Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn savarankiškajai 

savivaldybės funkcijai įgyvendinti valstybei nuosavybės teise priklausantį ir šiuo metu Švenčionių 
rajono savivaldybės patikėjimo teise valdomą nekilnojamąjį turtą, esantį Švenčionių r. sav., 
Švenčionėlių sen., Reškutėnų k., Ūkininkų g. 35. Perėmus turtą galima bus vykdyti edukacines 
veiklas. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Kokia yra to pastato būklė? 
Rasa Bliūdžiuvienė. Būklė yra prasta, reikalingas kapitalinis remontas. 
Raja Krupenina. Ar aprėpsime finansiškai visus perėmimus? 
Rimantas Klipčius. Kol savivaldybė nėra šio turto savininkė, tol negali dalyvauti 

projektuose, kurie yra finansuojami. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams.  
Bronislovas Vilimas. Šis turto perėmimas vienas iš geresnių dalykų, ką aš prisimenu. 

Atsiveria tiek galimybių, ypač dirbant kultūros sferoje.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 4. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
29. SVARSTYTA. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2023 metams nustatymo.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 



16 
 

 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio klausimo svarstymo reikia balsuoti iš esmės.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl klausimo svarstymo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė. Siūloma 2023 m. nustatyti nekilnojamojo turto mokesčio 

tarifą 0,9 proc. nekilnojamojo turto mokestinės vertės, išskyrus  turtą, kuris yra nenaudojamas, 
apleistas arba neprižiūrimas. Nenaudojamam, apleistam arba neprižiūrimam nekilnojamam turtui 
siūloma nustatyti 3,0 proc. mokesčio tarifą.   

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
30. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB 

„Vilniaus vandenys“.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – perduoti pagal turto patikėjimo sutartį 10 metų laikotarpiui 

geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo organizavimo funkcijai vykdyti savivaldybei 
nuosavybės teise priklausantį turtą:  vandentiekio tinklus – šalto vandens tiekimo vamzdyną, esantį 
Švenčionių r. sav., Švenčionėlių m., Partizanų g., UAB „Vilniaus vandenys“.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
31. SVARSTYTA. Dėl tarnybinio buto nuomos sutarties nutraukimo šalių susitarimu. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Yra gautas  tarnybinio buto nuomininko prašymas nutraukti tarnybinio buto nuomos sutartį 

šalių susitarimu. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

32. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise 
priklausančio turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2021 metais ataskaitai. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 
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Pristatė Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, 
naudojimo ir disponavimo juo 2021 metais ataskaitą.  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

33. SVARSTYTA. Dėl valstybinės žemės sklypo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti 
juo patikėjimo teise Švenčionių rajono savivaldybei. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Švenčionių rajono savivaldybės administracija pateikė vietos projekto paraišką 
„Švenčionėlių miesto prekyvietės atgaivinimas ir pritaikymas viešam naudojimui“. Planuojama 
atgaivinti Švenčionėlių mieste esančią prekyvietę, sugrąžinti reprezentatyvią išvaizdą ir 
funkcionalumą, žemės sklype Partizanų g. 2C įrengti modulinius namelius (4 vnt.), skirtus vietos 
gamintojų produkcijos populiarinimui, pardavimų skatinimui bei edukacinių renginių 
organizavimui. 

Nutarta kreiptis į Nacionalinę žemės tarnybą prie Žemės ūkio ministerijos su prašymu 
perduoti valdyti Švenčionių rajono savivaldybei patikėjimo teise savarankiškai savivaldybės 
funkcijai sklypą, esantį Partizanų g. 2C, Švenčionėlių mieste.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Ar čia ne tas sklypas, kur yra depo pastatas? 
Rasa Bliūdžiuvienė. Ne. 
Konstantas Ramelis. Kodėl viso to negalima padaryti, kai sklypas yra Nacionalinės žemės 

tarnybos rankose? 
Rasa Bliūdžiuvienė. Galima kreiptis į Nacionalinę žemės tarnybą ir prašyti gauti tą turtą 

kažkuria teise. Daug metų iš eilės ta turgavietė yra nesutvarkyta, prekystaliai pradeda griūti. Kodėl 
savivaldybei nepasinaudoti galimybe turėti gražius modulinius namelius. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 4. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

34. SVARSTYTA. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ geriamojo vandens tiekimo ir 
nuotekų tvarkymo investicijų. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys 

Antonijus Jundo.  
Antonijaus Jundo sūnus dirba UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ direktoriumi. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Antonijaus Jundo nušalinimo svarstant klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
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Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė. Vadovaujantis Valstybinės energetikos tarybos 2019 m. 
patvirtintu nutarimu, geriamojo vandens tiekėjai nuo 2019 m. gegužės 2 d. privalo suderinti 
savivaldybės taryboje planuojamas vykdyti, vykdomas ar įvykdytas investicijas ir teikti jas derinti 
Valstybinei energetikos reguliavimo tarybai.  

Siūloma suderinti UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ 2019–2021 metais vandentvarkos 
veikloje įvykdytas investicijas, neįtrauktas į 2019–2021 metų vandentvarkos ūkio veiklos ir plėtros 
planą, tačiau įtakojančias geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo bazinės kainos 
pasikeitimą, taip pat pritarė siūlymui  suderinti  investicijas, numatytas atlikti 2021–2023 metais 
pagal teikiamą UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ 2021–2022 metų vandentvarkos ūkio veiklos ir 
plėtros planą, vykdant investicinį projektą „Vandentiekio ir nuotekų surinkimo tinklų plėtra 
Pabradės aglomeracijoje“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvauja Vaclav 

Vilkoit. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

35. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir UAB 
„Pabradės komunalinis ūkis“ įstatinio kapitalo didinimo. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

 
Rimantas Klipčius parneša, kad dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys 

Antomnijus Jundo.  
Antonijaus Jundo sūnus dirba UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ direktoriumi. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Antonijaus Jundo nušalinimo svarstant klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas. Kadangi savivaldybė yra vienintelė UAB „Pabradės 
komunalinis ūkis“ akcininkė, savivaldybei nuosavybės teise priklauso 100 proc. bendrovės akcijų. 
UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ direktorius kreipėsi į savivaldybę su prašymu padėti įgyvendinti 
projektus. Švenčionių rajono savivaldybės tarybos nariams siūloma investuoti savivaldybės 
finansinį turtą – savivaldybės biudžeto lėšas (100 000, 12 Eur) į UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ 
įstatinį kapitalą. Šiuo sprendimu yra pavedama savivaldybės administracijos direktoriui, kaip akcijų 
valdytojui, priimti reikiamus veiksmus, kad sprendimas būtų įgyvendintas.  

Investavus savivaldybės finansinį turtą bus užtikrintas veiksmingesnis  viešojo vandens 
tiekėjo funkcijų įgyvendinimas, toliau kuriama ir plėtojama inžinerinių tinklų infrastruktūra, 
siekiant kuo racionaliau naudoti ir atnaujinti turtą, užtikrinti kuo geresnę teikiamos viešosios 
paslaugos kokybę bei prieinamumą vartotojams.  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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36. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir viešosios 
įstaigos Švenčionių rajono ligoninė dalininko įnašo didinimo.  

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

Švenčionių rajono ligoninės direktorius kreipėsi į savivaldybę prašydamas investuoti į 
įstaigos dalininko kapitalą. Viešoji įstaiga Švenčionių rajono ligoninė turi vienintelį  dalyvį – 
Švenčionių rajono savivaldybę.  

Tarybai siūloma investuoti Švenčionių rajono savivaldybės finansinį turtą – savivaldybės 
biudžeto lėšas į viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė dalininko kapitalą. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Raja Krupenina. Kadangi, suprantu, kad šitos lėšos bus skirtos pravalgymui, norėčiau, kad 

pavaduojanti direktorė pristatytų situaciją ligoninėje ir per kiek laiko bus pravalgytos lėšos. 
Rimantas Klipčius. Galiu iškart į priekį pasakyti, kad tarybai teks dar kartą metų pabaigoje 

grįžti su panašiais sprendimo projektais. Kalbant apie ligoninę – dabar vyksta tam tikri darbai 
įstaigoje. Juos galėčiau įvardinti kaip tam tikrą veiklos audito modelį. Rugpjūčio mėnesį 
planuojama ateitį į tarybą su pasiūlymais dėl įstaigos veiklos. 

 
Edita Urbanienė. Pristatė ligoninės finansinę padėtį. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams.  
 
Vida Rastenienė. Ar nebus problemų su paslaugų teikimu? 
Edita Urbanienė. Problemų kilti neturėtų. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 3, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.     

37. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir UAB 
„Švenčionių švara“ įstatinio kapitalo didinimo. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

UAB „Švenčionių švara“ direktorius kreipėsi į savivaldybę dėl padėties įmonėje. Kaip ir 
prieš tai minėtų įstaigų, Švenčionių rajono savivaldybė yra vienintelė UAB „Švenčionių švara“ 
akcininkė.  Tarybos nariams siūloma investuoti įstatinį kapitalą finansiniu turtu (155 000,07 Eur) į 
UAB „Švenčionių švarą“. Investavus savivaldybės finansinį turtą bus užtikrintas veiksmingesnis 
komunalinio ūkio srities funkcijų įgyvendinimas, toliau kuriama ir plėtojama inžinerinių tinklų 
infrastruktūra, siekiant kuo racionaliau naudoti ir atnaujinti turtą, užtikrinti kuo geresnę teikiamos 
viešosios paslaugos kokybę bei prieinamumą vartotojams.  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

38. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Švenčionėlių miesto prekyvietės atgaivinimas 
ir pritaikymas viešam naudojimui“ įgyvendinimui. 
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Pranešėja Viktorija Oklinskaja, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 
investicijų skyriaus vyriausioji specialistė. 

Projekto „Švenčionėlių miesto prekyvietės atgaivinimas ir pritaikymas viešam naudojimui“ 
tikslas – padidinti Švenčionėlių miesto gyvenamosios aplinkos patrauklumą, sukuriant viešąją 
infrastruktūrą bei sudarant palankias sąlygas gyventojų ekonominės, socialinės ir kultūrinės veiklos 
plėtrai.  

Projekto uždaviniai: įrengti modulinius namelius, skirtus vietos gamintojų produkcijos 
populiarinimui, pardavimų skatinimui bei edukacinių renginių organizavimui; suprojektuoti ir 
įrengti inžinerinius tinklus: elektros tiekimo tinklus, vandens ir nuotekų šalinimo tinklus 
(Švenčionių rajone, Švenčionėlių mieste, Partizanų g. 2C žemės sklype). Projekto įgyvendinimo 
metu planuojama atgaivinti Švenčionėlių mieste esančią prekyvietę, sugrąžinti reprezentatyvią 
išvaizdą ir funkcionalumą. Pritaikyti ją prekybai, laisvalaikio, poilsio ir kultūrinei veiklai.   
Įgyvendinus projektą bus atnaujinta miesto turgavietė, svečiams, miesto gyventojams ir aplinkinių 
kaimų bendruomenėms, prekybininkams, ūkininkams sudarytos sąlygos puoselėti kokybiško ir 
socialaus turgaus tradicijas, skatinamas verslumas, pagerinta bendruomeniškumo atmosfera ir 
gyvenimo kokybė, Švenčionėlių miesto patrauklumo didinimas.  

Bendra projekto „Švenčionėlių miesto prekyvietės atgaivinimas ir pritaikymas viešam 
naudojimui“ vertė – apie 92 415,60 Eur. Paramos lėšų suma – apie 73 932,48 Eur, savivaldybės 
biudžeto lėšos – 18 483,12 Eurų. 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Kam iki šio laiko priklauso turgavietė? Nes iš pavadinimo galima 

suprasti, kad priklauso savivaldybei, yra apleista ir dabar norima ją atnaujinti. 
Viktorija Oklinskaja. Čia tiesiog yra toks projekto pavadinimas. 
Vida Rastenienė. Projekte yra numatyta, kokio tipo bus moduliniai nameliai? 
Viktorija Oklinskaja. Planuojame, kad tie nameliai bus uždari. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 3, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
 

Posėdis baigtas 13.12 val. 

 

Posėdžio pirmininkas                       Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė Martyna Mosevičiūtė 

 

 


